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1. Is de wethouder op de hoogte van de enorme aantallen verkeersbewegingen die er de 
komende periode in het gebied gaan plaatsvinden? 
In het bestuurlijk overleg van 29 oktober jl. en ook in diverse ambtelijke overleggen is dit 
uitgebreid toelicht en is de zorg gedeeld over een veilige verkeersafwikkeling. 

 
Tijdens de bouwwerkzaamheden zal er een grote toename zijn van het aantal 
verkeersbewegingen. Daarom is de gemeente al een tijd in gesprek met de provincie en TenneT 
hierover. Hierbij worden de mogelijkheden van een tijdelijke afslag op de provinciale weg 
onderzocht. Ook wordt gezocht naar andere alternatieven. Een afslag van de provinciale weg 
heeft veel impact op de doorstroming en verkeersveiligheid van de weg en vraagt daarom om 
een juiste afweging. Het is te vroeg om te zeggen dat de afrit op de N340 niet doorgaat. 
Op dit moment vindt er constructief overleg plaats tussen TenneT en Provincie en is ook de 
gemeente aangehaakt. Medio januari is een ambtelijk vervolg overleg gepland om een objectieve 
afweging te maken tussen een oplossing rechtstreeks op de N340 of via het lokale wegennet. 

 
2. Wordt de wethouder door TenneT adequaat geïnformeerd? Zo niet, wil ze hierop actie gaan 

ondernemen? 
Ja, dat is het geval. Dalfsen is in nauw contact met TenneT over de situatie. De stand van zaken is 
dat er constructief ambtelijk overleg met provincie en TenneT plaatsvindt met naar verwachting 
meer duidelijkheid medio januari. 

 
Omwonenden worden periodiek geïnformeerd via nieuwsbrieven. Daarnaast heeft TenneT ook 
persoonlijk contact met de direct aanwonenden.  
Ook organiseert TenneT begin januari een burenmiddag en worden er diverse 
keukentafelgesprekken gevoerd.  

 
3. Wij hebben vernomen dat een extra tijdelijke afrit vanaf de nieuwe N340 richting 

het hoogspanningsstation niet doorgaat, is de wethouder hiervan op de hoogte? Zo ja, wil ze 
ook hier actie op ondernemen en dit bespreekbaar maken met de provincie en TenneT? 
Het is te vroeg om te concluderen dat de afrit niet doorgaat (zie ook antwoord onder vraag 1).  
Gezien de verkeersintensiteit op de N340 wordt niet zonder meer verwacht dat er een akkoord 
komt op de afrit. 
 

 
 


